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Vragen van de leden Klijnsma en Wolbert (beiden PvdA) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de extreem hoge inkomens van 
bestuurders in de zorg (ingezonden 21 juni 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Balkenendenorm vaak overschreden in zorg»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat 41 bestuurders in de ouderenzorg ruim boven de 
Balkenendenorm zitten qua inkomen en bijna twee maal zo veel verdienen? 

Vraag 3
Acht u het eveneens onbestaanbaar, juist nu er grote bezuinigingen in de 
zorg dreigen, dat deze topbestuurders veel meer verdienen dan de Balkenen-
denorm van 150 000 euro per jaar? 

Vraag 4
Vindt u dat het moreel kompas van bestuurders met een inkomen van boven 
de Balkenendenorm deugt? Wat vindt u van het feit dat bestuurders akkoord 
gaan met een dergelijke beloning en wat zegt dit voor u over de cultuur in de 
sector en de houding van de bestuurders in deze sector? 

Vraag 5
Herinnert u zich nog de motie Wolbert, waarin de Kamer heeft uitgesproken 
dat beloningen voor bestuurders en toezichthouders in de zorgsector onder 
het eerste regime van de wettelijke norm voor beloningen in de publieke en 
semipublieke sector dienen te vallen?2 

Vraag 6
Hoe staat het op dit moment met de uitvoering van deze motie over 
maximale salarissen in de zorg? Kunt u niet al in het verlengde van de Wet 
normering topinkomens de raden van toezicht om opheldering vragen om 
ervoor te zorgen dat zij maatregelen nemen tegen de extreme beloningen in 
de ouderenzorg? Zo nee, hoe wil u dan dergelijke extreem hoge beloningen 
op korte termijn aanpakken? 

1 Algemeen Dagblad, 19 juni 2012.
2 32 500-XVI, nr. 73.
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Toelichting: 

Deze vragen zijn aanvullend op eerdere vragen terzake van het lid Leijten 
(SP), ingezonden 20 juni 2012 (vraagnummer 2012Z12469).
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